

報名須知

1. 申請學生必須年滿一歲，如本校收到幼兒未滿一歲的入學申請表，本校將不會為該學生編配申請編號。
2. 學校以每年收生名額有限，學校會預計約見部份申請者，而不會全部約見。本校會於 12 月於網上發佈有關新一年度空缺資料，以作參考。家長如在 **2021 年 10 月 15 日(5)或之前**仍未收到面試通知信，即因申請人數超出上限，本校未能安排 貴子弟參加第一輪面試。
3. 本校將在所有獲約見的幼兒中，按收生準則決定是否取錄。待所有面見程序完成後約一個月內，本校將向家長發出的信件通知結果，敬請家長留意。所有被約見之學生，並不代表一定獲得取錄機會。
4. 於完成第一輪收生後，如尚有學位空缺，本校將個別邀請申請人參與第二輪收生程序；有關安排將另行公佈。如第一輪面試後學額已滿，則不會啟動第二輪收生安排。
5. 第二輪收生安排將會 2 月舉行。
6. 參加「面試日」之學生家長，請於當天攜帶面試信件及所需文件，依時出席。**凡未有通知而缺席者，本校將視為自動退出申請。**
7. 「面試日」當天，未被邀請出席面試的申請人，本校恕不會安排即場面試。
8. 所有入學申請表將於 2022 年 8 月銷毀，如尚有興趣申請人士須再次遞交申請表。
9. 如屆時需要傳譯/翻譯服務，請致電 2650 9286 與本校聯絡。
10. 2022/2023 學年 K1 註冊日為 2022 年 1 月 6 日(四)-8 日(六)，註冊費為港幣**\$1,570** 元正。獲取錄之幼兒家長請於上述日期連同幼兒入學註冊證正本及註冊費用(支票)到校為子女進行註冊。本校會於幼兒正式入學後退回註冊費，但若家長於註冊後決定為子女轉校，請以如書面通知本校。本校會儘快退回「註冊證」/「入學許可書」，但註冊費將不獲退還。在取回「註冊證」/「入學許可書」後，本校亦不會再為該兒童保留學位。

Enrollment Notice

1. Applicant must reach the age of 12 months. There will be no Application Number for the children aged under 12 months.
2. For the reason of limited school places, our School can only arrange appointment for part of the Applicants. Please refer to Our School Website on Dec 2021 to get the message of remaining school places . If parents doesn't receive notices of Interview before Oct 15,2021, it is because of the applications are over limited. Then your Child will not be arranged in the 1st round interview.
3. Children will be admitted according to our School Admission Criteria. After interview , parents will be notified within one month whether success or not. Interviewee will not be necessarily admitted .
4. If school places still available after the 1st round interview, we will started up the 2nd round interview. If not, 2nd Round Interview will be cancelled accordingly.
5. The 2nd Round Interview will be held on Feb ,2022
6. Parents must reply and bring along all related documents on the specified time. All interviewees unable to attend the appointment will be regarded as automatically cancelled on admission.
7. Interviews are only for those invited .
8. All Application Forms will be destroyed after Aug 31,2022.Please send another application form again if you still have interested in.
9. If translation service is needed, please call by 2650 9286 for arrangement.\
10. The K1 registration date for the 2022/2023 school year is January 6th (Thursday)-8th (Saturday), 2022, and the registration fee is HK\$1,570. Parents of admitted children should come to the school to register their children with the original copy of the child's enrollment registration certificate and registration fee (cheque) on the above date. The school will refund the registration fee after the child is officially enrolled, but if the parent decides to transfer the child to the school after registration, please notify the school in writing. Our school will return the "Registration Certificate"/"Enrollment Permit" as soon as possible, but the registration fee will not be refunded. After the "Registration Certificate"/"Enrollment Permit" is retrieved, the school will no longer reserve a place for the child.